



19 December 2022

Dear S1-S5 Parents/Guardians,

2023 ICAS

ICAS Assessments is an annual **online** competition that is designed for recognizing and rewarding academic excellence for high potential students. The assessments are based on the curricular for the relevant year. Students are assessed on their ability to apply classroom learning to new contexts using higher-order thinking and problem-solving skills. All students who compete in ICAS receive a general overview of their performance and awards, which can be used to build their academic portfolios.

We encourage your son/ward to take the Forms 1-5 **English** and **Writing** papers to understand their strengths and weaknesses in the subject. The assessments will be administered on our own premises within the assessment period **between 6 March and 29 April 2023** (the exact dates are to be confirmed and subject to change). The entry fees are **HK\$128** and **HK\$180** respectively. You may visit <https://icecompetitions.com>, for further information about ICAS Assessments.

To enrol, please complete the reply slip and pay the fee by either:

1. Bank deposit: Deposit the payment to the school account at **Hang Seng Bank** and keep the deposit receipt as proof of payment, OR
2. ATM transfer/e-banking service: Transfer the payment to the school account at Hang Seng Bank and keep the advice slip/screen capture of successful transaction as proof of payment.

Account name via bank deposit:

The Incorporated Management Committee of Chan Sui Ki (La Salle) College

Account name via ATM transfer/e-banking service:

TIMCOCSK (LS) COLL

Account number: **789-219607-002**

Please put your reply slip and proof of payment into the box outside the General Office from 3rd to 13th Jan 2023. Late application will not be accepted.

For other enquiries, please contact the general office at 27118175. Thank you.

Yours faithfully,



Lee Ting Leung
Principal

Reply Slip (Circular No. 22034)

I, the parent/guardian of _____ (Student's name) (Class No. _____) of Class _____, acknowledge the receipt of the circular regarding **2023 ICAS**. I would like my son/ward to:

- join the following assessment(s):

English (HK\$128)

Writing (HK\$180)

AND

- pay by:

Bank Deposit

ATM Transfer / e-banking service

please ✓ where appropriate

Parent's/Guardian's Signature: _____

Parent's/Guardian's Name: _____

Date: _____

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

通告編號：22034

敬啟者：

有關 2023 ICAS 國際聯校學科評估及比賽

ICAS 評估是一項年度網上競賽，旨在表彰和獎勵學術卓越的高潛力學生。評估以相關年分的課程為基礎。使用高階思維和解決問題的能力來評估學生將課堂學習應用於新環境的能力。所有參加 ICAS 比賽的學生都會獲得有關其成績和獎項的總體概述，這些資料可用於建立自己的學習歷程檔案。

本校鼓勵 貴子弟報名參加該項評估之中一至中五級英語卷及英語寫作卷，以了解其英文科的優缺點。英語及英語寫作評估將於 2023 年 3 月 6 日至 4 月 29 日期間於本校舉行(確實日期待定及有可能更改)。英語評核費用為 HK\$128，而英語寫作為 HK\$180。台端欲了解更多關於 ICAS 的資訊，請瀏覽 <https://icecompetitions.com>。

如欲參加者，請填寫附上之回條及繳交費用。繳費方式如下：

1. 存款：到恒生銀行各分行存入本校戶口，並保留銀行入數收據以資證明
或
2. 櫃員機或網上理財轉帳：到匯豐銀行或恆生銀行櫃員機或經網上理財轉帳存入本校戶口，並保留櫃員機收據或交易成功畫面截圖以資證明。

存款戶口名稱：
陳瑞祺(喇沙)書院法團校董會
櫃員機或網上理財收款人名稱：
TIMCOCSK (LS) COLL
戶口號碼：
789-219607-002

請於 2023 年 1 月 3 日(星期二)至 1 月 13 日(星期五)或之前繳付費用，並把回條及銀行入數收據或櫃員機收據，放入校務處外的收集箱內。逾期申請將不被接納。

如有查詢，可致電 27118175 與校務處聯絡。

此致
中一至中五級各家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟

二〇二二年十二月十九日